
بدون عنوان
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متن پرسش

سلام استاد: اخبار و سایت ها و... را حتما دیده اید درباره فوت مرتضی پاشایی و اتفاقات قبل و بعد از

فوتش را و مردم را نسبت به موسیقی می خواستم فقط نگاه شما را بدانم نسبت به این اتفاق که به

نظرم نباید راحت ازش گذشت؟؟ ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نمیدانم منظورتان به کدام موضوع است. مواظب باشیم خوبیهای یک نفر

موجب نشود که او را به عنوان الگوی عصمت خود قلمداد کنیم. موفق باشید


